
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 24/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 

Αρ. απόφ. 732/96 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση αύξησης αρχικού κεφαλαίου της 
Δημοκοινοτικής Επιχείρησης «Εξόρυξης - κοπής - 
επεξεργασίας μαρμάρων Δήμου Βέροιας και 
Κοινότητας Κουμαριάς».  

 
 Σήμερα 30 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 23-12-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 
 
    Παρόντες                   Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 
 

1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Κ.  Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Ε. Λελεκάκης   
3. Μ. Ποτουρίδης 3. Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης 4. Χ. Παπαγεωργίου   
5. Α. Δελαβερίδης 5. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Δ. Αδάμου      
7. Θ.  Τέτος      
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης    Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης      
12. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/96 
13. Ε. Παναγιωτίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ.  κ. Δ.Αδάμου, Δ.Ζαμάνης 
14. Ο. Σιδηρόπουλος και Π.Αγαθαγγελίδης. 
15. Ε. Σοφιανίδης  
16. Β. Τσίλης  
17. Γ. Χιονίδης  
18. Δ. Ζαμάνης  
19. Μ. Αδαλόγλου  
20. Π. Αγαθαγγελίδης  
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 25ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 20-12-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι με την υπ’ αριθ. 553/96 απόφαση του Δ.Σ 
εγκρίθηκε η διάλυση της Δημοκοινοτικής Επιχείρησης «Εξόρυξης - κοπής - 
επεξεργασίας μαρμάρων Δήμου Βέροιας και Κοινότητας Κουμαριάς» και ορίσθηκαν 
οι εκκαθαριστές της επιχείρησης. 
 Επειδή η διαδικασία της διάλυσης της επιχείρησης θα καθυστερήσει 
(δημοσίευση στο ΦΕΚ απόφασης διάλυσης κ.λ.π.). 
 Επειδή η επιχείρηση οφείλει στους εργαζόμενους τους μισθούς εξι μηνών 
περίπου, τις αποζημιώσεις των απολύσεων, τις ασφαλιστικές εισφορές σε διάφορα 
ταμεία κ.λ.π. 
 Επειδή η επιχείρηση δεν διαθέτει κεφάλαια για την εξόφληση των παραπάνω 
είναι σκόπιμο να διαθέσει ο Δήμος ένα ποσό προκειμένου να αντιμετωπιστούν οι 
παραπάνω δαπάνες. 
Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 5 της υπ’ αριθ. 25027/9-4-84 
απόφασης του Υπουργού Εσωτερικών το αρχικό κεφάλαιο της επιχείρησης μπορεί 
να αυξηθεί με νέα εισφορά από τους Δήμους και Κοινότητες που συμμετέχουν, μόνο 
αν όλα τα δημοτικά ή κοινοτικά συμβούλιά τους το αποφασίσουν, χωρίς να 
απαιτείται τροποποίηση της πράξης σύστασης της επιχείρησης. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει την 
αύξηση του αρχικού κεφαλαίου της επιχείρησης με νέα εισφορά ύψους 94.117.000 
δρχ. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Είναι σχετικό για να μπορέσουμε να τακτοποιήσουμε και λογιστικά την 
υποχρέωση που είχε αναλάβει ομόφωνα το Δ.Σ σε σχέση με την πληρωμή των 
υποχρεώσεών μας απέναντι στους εργαζόμενους (μισθοί, ασφ. εισφορές και 
αποζ/σεις απολύσεων). Στις 31-12-96 σταματούν και οι τελευταίοι εργαζόμενοι. 
Χρειάζεται η αύξηση του αρχικού κεφαλαίου με το ποσό που είναι αυτές οι 
υποχρεώσεις για να τις καταβάλλει στη συνέχεια η επιχ/ση και να λήξει αυτό το 
θέμα. 
Χιονίδης: Ασχέτως αν δεν έχει δημοσιευθεί η απόφαση της διάλυσης, δεν είναι 
πρωθύστερο να τροποποιούμε μετά την απόφαση της διάλυσης της επιχ/σης 
προκειμένου να καλύψουμε αυτήν την απαίτηση; Είχα ζητήσει τότε την αναβολή του 
θέματος γιατί ήταν ανώριμο να βγάλουμε μία απόφαση. Επρεπε να ήταν 
προγενέστερη της διάλυσης αυτή η απόφαση. 
Πρόεδρος: Γι αυτό αναφερόμαστε στην υπ’ αριθ. 553/96 απόφασή μας. 
Δήμαρχος: Σ’ ότι αφορά το χρόνο ίσως έχετε δίκιο κ. Χιονίδη. Επρεπε τότε να την 
σταματήσουμε γιατί θα επισώρευε κι άλλες ζημίες. Σε μία επιχ/ση όταν υπάρχει 
παθητικό αυτό καλύπτεται με μία αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου. Συνειδητά δεν 
στείλαμε να υπάρξει η δημοσίευση γιατί τότε θα πάψει να υπάρχει τυπικά η 
λειτουργία του δ/κού συμβουλίου και είναι ο μόνος τρόπος για να μπορέσουμε 
νομίμως να πληρώσουμε τους εργαζομένους. Μας ταλάνισε πάρα πολύ και 
νομίζουμε ότι αυτός είναι ο σωστός τρόπος. 



Χιονίδης: Νομικά έχω τις επιφυλάξεις μου, αλλά ανθρωπιστικά θα την ψηφίσω αυτή 
την αύξηση. 
Παναγιωτίδης: Οταν έγινε η σύσταση της επιχ/σης υπογράφηκαν κάποιες συμβάσεις. 
Για τη λύση της προβλεπόταν 3 διαφορετικοί δρόμοι. Είμαστε σύννομοι μ’ όλη αυτή 
την ιστορία; 
Δήμαρχος: Είμαστε απόλυτα σύννομοι. 
Πρόεδρος: Ποιοί υπερψηφίζουν την αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι. 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Α.Δελαβερίδης, 
Θ.Τέτος, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, 
Λ.Τάκης, Γ.Χιονίδης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ. κ. Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης 
και Β.Τσίλης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:  
1. - Το από 20-12-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. - Την υπ’ αριθ. 553/96 προγενέστερη απόφασή του σύμφωνα με την οποία 
εγκρίθηκε η διάλυση της Δημοκοινοτικής Επιχείρησης «Εξόρυξης - κοπής - 
επεξεργασίας μαρμάρων Δήμου Βέροιας και Κοινότητας Κουμαριάς» και ορίσθηκαν 
οι εκκαθαριστές της επιχείρησης. 
3. - Οτι η διαδικασία της διάλυσης της επιχ/σης θα καθυστερήσει (δημοσίευση στο 
ΦΕΚ, απόφαση διάλυσης κ.λ.π.). 
4. - Το γεγονός ότι η επιχ/ση οφείλει στους εργαζόμενους μισθούς, αποζ/σεις, 
ασφαλιστικές εισφορές κ.λ.π. 
5. - Οτι η επιχείρηση δεν διαθέτει κεφάλαια προκειμένου ν’ αντιμετωπισθούν οι 
παραπάνω δαπάνες. 
6. - Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1996 δεν υπάρχει γραμμένη πίστωση 
γι αυτό πρέπει να τροποποιηθεί ο προϋπολογισμός. 
7. - Την ανάγκη διάθεσης ποσού 94.117.000 δρχ. για την αύξηση του αρχικού 
κεφαλαίου της παραπάνω δημοκοινοτικής επιχείρησης. 
8. - Τις διατάξεις της παρ. 7, του άρθρου 5, της υπ’ αριθ. 25027/9-4-84 απόφασης 
του Υπουργού Εσωτερικών. 
9. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει την αύξηση του αρχικού κεφαλαίου της δημοκοινοτικής 
επιχείρησης  «Εξόρυξης - κοπής - επεξεργασίας μαρμάρων Δήμου Βέροιας και 
Κοινότητας Κουμαριάς» με νέα εισφορά ύψους 94.117.000 δρχ. 
 Β) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1996 ως εξής: 
Μεταφέρει από τον Κ.Α 75/151.1στ και τίτλο «Μετατροπή του παλαιού γυμνασίου 
σε Δημαρχείο» ποσό δρχ. 56.000.000 μέσω του αποθεματικού κεφαλαίου (511.1) και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α 212.9ιε και τίτλο «Αύξηση αρχικού κεφαλαίου 
δημοκοινοτικής επιχείρησης  «Εξόρυξης - κοπής - επεξεργασίας μαρμάρων». 
 Γ) Επιφυλλάσσεται για την τροποποίηση του προϋπ/σμού του Δήμου έτους 
1997 για την εγγραφή του υπολοίπου ποσού της αύξησης του αρχικού κεφαλαίου. 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 732 / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης          Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης          Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης            Ε. Σοφιανίδης 
Α. Δελαβερίδης         Β. Τσίλης 
Δ. Αδάμου                  Γ. Χιονίδης 
Θ.Τέτος                      Δ. Ζαμάνης 

 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Κ. Πουλασουχίδης    Μ. Αδαλόγλου 
Κ. Γκαβαϊσές             Π.Αγαθαγγελίδης 
Α. Καραντουμάνης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  10 - 1 - 1997 
        Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


